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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:399 Insamling av elektronikavfall

Enligt reglerna ska butiker som säljer elektronik även erbjuda insamling av 
elektronikavfall för att underlätta återvinningen och minska miljöpåverkan från 
elektroniska produkter. Det är dock uppenbart att det finns utmaningar i att 
säkerställa efterlevnaden, särskilt bland mindre elektronikbutiker och kedjor. 
Många av dessa aktörer saknar resurser och kunskap för att hantera insamlingen 
på ett effektivt sätt, vilket leder till att insamlingsmålen inte alltid uppnås.

En fungerande insamling av elektronikavfall är avgörande för att förebygga 
spridning av miljöfarliga ämnen och för att möjliggöra återvinning av 
värdefulla material. En bristande insamling innebär dessutom att målen för 
materialåtervinning, som både Sverige och EU har satt upp, kan bli svåra att nå. 
I vissa länder har ekonomiska incitament eller straffavgifter använts för att öka 
insamlingen och säkerställa att reglerna följs.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Är statsrådet beredd att överväga ekonomiska incitament, ökad tillsyn eller 
andra åtgärder för att förbättra efterlevnaden och säkerställa att 
insamlingsmålen uppnås, och vilka åtgärder avser i så fall statsrådet att vidta 
för att säkerställa att insamlingen av elektronikavfall fungerar bättre i alla 
butiker som säljer elektronik, särskilt bland mindre aktörer? 

………………………………………

Joakim Järrebring (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-06
Besvaras senast
2024-11-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


